
Zápis z jednání Školské rady 
při ZŠ Pardubice-Polabiny, npor. Eliáše 344 

konané dne 14. září 2017 

Přítomni: 
Mgr. Markéta Jirásková Mgr. Radka Kocourová 

Ing. Mgr. Pavel Krátký Mgr. Jan Sýkora 

Ing. Aleš Fifka   Ing. Iveta Skládalová 

 

   

Omluveni: --- 

Hosté: 
Mgr. František Němec, ředitel školy 

Program jednání: 
1. Výroční zpráva o činnosti školy v roce 2016/2017 

2. Schválení výroční zprávy 

3. Úspěchy školy, plány na školní rok 2017/2018, akce pořádané školou 

Závěry z jednání: 

ad 1. a 2. 

Pan ředitel seznámil členy ŠR s obsahem Výroční zprávy o činnosti školy v roce 2016/2017. 

Výroční zpráva o činnosti školy v roce 2016/2017 byla schválena všemi hlasy. 

 

 

ad 3. 

Žáci školy byli velmi úspěšní v různých soutěžích např. celostátní finále basketbalu, prvenství 

v olympiádě škol Pardubicka… 

Výběr z největších akcí: Rekonstrukce rozvodů elektřiny byla úspěšně dokončena. Škola je 

zařazena do projektu rekonstrukce odborných pracoven a kompletní rekonstrukce datových 

rozvodů. Plánuje se kompletní rekonstrukce kuchyně školní jídelny… 

V následujícím roce škola plánuje zúčastnit se a organizovat všechny dosud každoročně 

konané akce. 

 

 

 

 

 

Zapsal: Jan Sýkora         14.9.2017 


